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Abstract (en)
[origin: US2023380574A1] The invention relates to a device for applying a cosmetic product comprising:a cup comprising at least one lug;a guide
comprising a slot passed through by an associated lug of the cup, the slot comprising an upper edge;a sheath comprising internally a helical groove
for receiving the lug of the cup;the lug (32) having an upper flattened area;characterised in that the upper edge of the slot is inclined with respect to
a radial plane.

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif (10) d'application de produit cosmétique comportant :- une cupule (30) comportant au moins un ergot (32) ;- un
guide (14) comportant une fente (22, 24) traversée par un ergot (32) associé de la cupule (30), la fente (22, 24) comportant un bord (26) supérieur ;-
une gaine (40) comprenant intérieurement une rainure (42, 44) hélicoïdale de réception de l'ergot (32) de la cupule (30) ;- l'ergot (32) présentant un
méplat (90a) supérieur ;caractérisé en ce que le bord (26) supérieur de la fente (22, 24) est incliné par rapport à un plan radial.
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